

When recognition does not count!

Quand on ne court pas après les hommages!



Dorrie Morrow, OD
President / présidente

As many of you may know, I am proud to be the mother of three very talented children who have, among other things, excelled in athletics. While each one of them has a preference and area of specialty, they all share a natural enthusiasm for team sports and activities that require a group effort to achieve success.

Many great coaches have been marked in history for their profound statements such as, "There is no I in TEAM!" and, "It is amazing what can be accomplished when no one is worried about who will get the credit!"

It is the ability to work within a team structure rather than personal skill or notoriety that I am most proud of. It is the "team ethic" that shines through in my children's eyes, but also within the eyes of my optometric colleagues, that continually motivates and inspires me.

Many of our members have amazing stories about their work for the profession, within their communities or in international work. In some cases, it may be a personal pursuit that is remarkable.

We could fill pages with names of people who have given much to our profession and

their communities but I fear it would only be a list of names, with inadequate tributes that may be worse than no recognition or tribute at all. It is however my intent to put in place a way to recognize our "unsung heroes" that will do them justice. Hopefully, it could be a regular feature in CJO.

Acquiring these member profiles is a difficult task. That is why I put it to each and every one of you to send me stories of optometrists who have influenced you or your community. I believe there are countless individuals who have made significant contributions to the "team of optometry" and beyond and whose stories need to be told.

I look forward to hearing from you!

Member profiles may be sent directly to Dr Morrow at damorrow@telusplanet.ca or to dircomm@opto.ca. The length should be in the range of 300-400 words. CJO editors may suggest edits and reserves the right on profiles to publish.

Comme beaucoup d'entre vous le savent, je suis fière d'être la mère de trois enfants très talentueux qui ont, entre autres choses, excellé dans les

PRESIDENT'S PODIUM

MOT DE LA PRÉSIDENTE

sports. Même si chacun a ses goûts et sa spécialité, ils partagent un enthousiasme naturel pour les sports d'équipe et les activités qui demandent un effort de groupe pour réussir.

Nombre d'entraîneurs importants ont laissé une marque dans l'histoire par leurs paroles pleines de sagesse comme le mot ÉQUIPE exclut le JE! et c'est extraordinaire tout ce qu'on peut accomplir quand personne ne s'inquiète de savoir qui sera la vedette!

L'aptitude à travailler à l'intérieur d'une structure d'équipe, et non la compétence ou la renommée personnelles, voilà ce dont je suis le plus fière. « L'éthique d'équipe » qui transparaît dans les yeux de mes enfants, mais aussi dans les yeux de mes collègues optométriques, me motive et m'inspire continuellement.

Beaucoup de nos membres ont des histoires fascinantes à raconter au sujet de leur contribution à la profession, tant dans leur collectivité qu'au plan international. Dans certains cas, il peut s'agir d'une démarche personnelle remarquable.

Le nom des personnes qui ont beaucoup donné à notre profession et à leur collectivité pourrait remplir des pages et des pages, mais ce faible hommage serait sans doute pire qu'une absence totale de reconnaissance.

Toutefois, j'ai l'intention de rendre hommage à nos « héros cachés » d'une façon qui leur fera justice. Cela pourrait même devenir une rubrique régulière de la RCO.

Obtenir le profil de ces membres est une tâche difficile. C'est pourquoi je vous invite tout un chacun à me parler des optométristes qui vous ont influencé, vous ou votre collectivité. Il y a selon moi d'innombrables individus qui ont apporté une contribution significative à « l'équipe de l'optométrie » et au-delà et dont l'histoire mérite d'être racontée.

J'ai très hâte d'avoir de vos nouvelles!

Les profils des membres peuvent être envoyés à la Dr^e Morrow à damorrow@telusplanet.ca ou à dircomm@opto.ca. Un profil peut compter de 300 à 400 mots. Les rédacteurs de la RCO peuvent modifier les profils et se réservent les droits sur les profils à publier. 

**CJO wants to
hear from you!**

Send your comments to
Letters to the Editor

**Vous avez des réactions sur
un article paru dans la RCO!**

Envoyez vos commentaires
au Lettres au Rédacteur

CJO + RCO

234 Avenue Argyle
Ottawa, ON K2P 1B9

Fax/Télécopieur: 613-235-2025

E-mail/courriel: cjo@opto.ca

WANTED CLINICAL ARTICLES

The editors of CJO*RCO encourage
submissions of clinical articles,
including original research and case
studies. Contact info@opto.ca
for more information.

RECHERCHÉS ARTICLES CLINIQUES

Les rédacteurs du CJO*RCO
vous encouragent à leur soumettre
vos articles cliniques.
Contactez info@opto.ca pour
plus de renseignements.